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Tisztelt Elnök Asszony!

„Képes lesz -e megfelelni a KVI a törvényben előírt feladatainak?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Draskovics Tibor pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A KVI megfelelő működésével kapcsolatban az utóbbi időkben komoly kétségek merültek fel mértékadó
szakértői körökben . A KVI működésével kapcsolatos kételyeket tovább erősítette a szervezet év végi lefejezése .
Az informatikai rendszer és a hatékony belső ellenőrzés kiépítésének szükségességére az Állapú Számvevőszék
többször is felhívta a figyelmet. Ezzel kapcsolatos kérdéseim a következők .

1 . Mennyire rendezett a jogi státusza a Kulturális Örökségvédelmi Hivatal által eladásra kijelölt kastélyoknak?

2. Milyen kezelői és szolgalmi jogok vannak bejegyezve az ingatlannyilvántartásba ezekre az ingatlanokra, és
mekkora ezeknek az ingatlanoknak az értéke?

3. Milyen értékű műkincsek vannak a Magyar Állam tulajdonában, és mekkora ezek értéke?

Várom megtisztelő válaszát .
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